
	

	

 

 

Nyt fra ejerforeningens bestyrelse, august 2018 

Ejerforeningens bestyrelse holdt møde tirsdag den 14. august 2018. Ud over bestyrelsen deltog 
administrator, advokat Karsten Hagel og varmemester Jørgen Nielsen i mødet. 

Generalforsamling 2018 
Bestyrelsen har konstitueret sig efter generalforsamlingen med Kenneth Sejr Andersen som formand og 
Jørgen Hartmann som næstformand. 

På hjemmesiden fremgår det, hvordan bestyrelsen er sammensat.  

Klima- og LAR-projektet 

Hoffmann regner med at være helt færdige med alt arbejde på ejendommen medio oktober 2018. 

 
Vi har stadig ikke fået en for os tilfredsstillende løsning på belysningen ved Netto, men vi arbejder fortsat 
på, at Netto fjerner projektørerne og dæmper lyset i det Netto-skilt, der stikker ud fra facaden.  

Foreningen køber et antal varme- og fugtmålere, som kan opsætte hos foreningensmedlemmer, når 
medlemmerne ønsker dette.  

Vedligeholdelsesplan Bygningsrådgivning Peter Jahn & Partere vil gennemgå to blokke, det bliver en af 
de høje blokke og en af blokkene i blok 5 – 8.  

Der vil blive oprette en facebook-gruppe hvor ejere kan oploade billede ect..   

Info omkring håndtering af affald opsættes i opgangene. Tillige opsættes nye information om bestyrelse, 
administration etc. 

 

 


